
Goedemiddag, 
 
Vanuit de raadsvergadering van 29/06 jl. stond nog een aantal vragen open rondom het voorstel 
Gemeentewerf Rumpt. Deze mail voorziet in de beantwoording. 
 
Vraag vanuit het concept-verslag: 
De vraag van de fracties LLB en SGP m.b.t. de fietssuggestiestroken langs de Boutensteinseweg zal 
wethouder Klein schriftelijk beantwoorden. Wethouder Klein zegt eveneens toe de kosten voor een 
fietstunnel en fietssuggestiestroken inzichtelijk te maken. 
 
Beantwoording: 
 
Kosten fietstunnel 
Een globale raming voor een dergelijke tunnel is niet op korte termijn te maken. Indicatief moet gedacht 
worden aan 1 á 2 miljoen euro. 
  
Fietssuggestiestroken Boutensteinseweg. 
Deze suggestiestroken zijn, na het aanbrengen van het nieuwe asfalt, weer op de weg aangebracht. De 
kosten worden gedekt uit het onderhoud wegen. 
  
Verkeersveiligheid Boutensteinseweg 
Inmiddels is het onderwerp besproken met de verkeersadviseur van de provincie. De gemeente laat, 
zodra de werkzaamheden in Beesd achter de rug zijn, een verkeerstelling houden om de problematiek en 
de  risico’s te kwantificeren. Vervolgens zal een analyse gemaakt worden. 
 


